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VPRAŠANJA IN POBUDE, PODANE NA 24. SEJI OBČINSKEGA SVETA, 

Z ODGOVORI STROKOVNIH SLUŽB  

 

 

 

 

Jože Prednik 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-203: 

Kdo je dolžan postaviti ograjo ob javni poti od mosta čez reko Mežo proti trgu? Posebej ob 

naraslih vodah je tam velika nevarnost za občane.  

 

 

Odgovor: 

Ograjo sicer na splošno lahko postavi upravljavec vodotoka pri izvajanju svojih del ali pa 

tudi drug investitor v varovalnem pasu vode, kadar je ograja potrebna in ob predhodnem 

soglasju Agencije RS za okolje za področje voda. Po informaciji upravljavca voda ni 

predpisanih jasnih določil glede potrebnosti postavitve ograje, kadar gre za izvedbo brežine 

v naklonu. Temu pritrjujejo tudi dosedanje izvedbe - če pogledamo na novo regulirano 

strugo Meže, ograje ni nikjer vzdolž celotne struge, tudi ni ograje vzdolž večjega dela 

potoka Suhe v strnjenem delu naselja Raven (npr. ob blokih Ob Suhi nasproti Gramoznice).  

Brežina potoka Suhe  je tam zatravljena in v naklonu, zaključuje pa se z opornim zidom, 

vse brez ograje.  Enaka izvedba je na s strani svetnika izpostavljenem delu potoka Suhe 

ob sotočju z Mežo. Ograje so postavljene samo  tam, kjer strugo direktno od javne površine 

(pločnik, cesta) ločuje  oporni zid. 
 

Ograja na mostu  od bivše kinodvorane proti trgu  in ob pločniku, ki je od struge ločen z 

opornim zidom, je postavljena. Ni pa ograje vzdolž zelenice, ob kateri poteka pločnik,  

potok Suha pa je sicer od pločnika odmaknjen nekaj metrov. Narasle vode so bile in bodo 

nevarne, zato moramo biti v takih primerih še posebej pozorni in se izogibati razmočenih 

in spolzkih brežin.  
 

V kolikor bo odločitev pristojnih, da bomo vse brežine zavarovali z ograjo, je to del večje  

sistemske rešitve, ki je finančno in postopkovno zahtevna, časovno pa odmaknjena. Na 

celotni trasi struge potoka Suhe skozi center mesta v prihodnosti  pa razmišljamo o ureditvi 

brežin za namen posedanja in druženja ob vodi(kot npr. Špica v Ljubljani).Mogoče je to 

prava rešitev za izpostavljeni odsek. 

 

 

 

 

Suzana Vodnjov, Marjan Rupreht 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-204: 

Že drugič predlagam, da se na avtobusni postaji na Javorniku (pri Mercatorju) naredi 

streha za čakajoče učence. Ob dežju ali snegu otroci nimajo kam in stojijo v trgovini ali v 

vhodih sosednjih blokov. 

 

 

Odgovor: 

V predlogu proračuna 2018 bomo namenili sredstva za izvedbo navedene nadstrešnice. 
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Milan Škafar 

 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-205: 

Ali obstaja interes občine za sofinanciranje izgradnje garažne hiše na Čečovju? 

 

Odgovor: 

Da. Obstaja interes občine, da se za stanovalce izgradi garažna hiša na Čečovju. Zasebni 

investitor (AMD Ravne) je pripravil idejni načrt za izgradnjo garaž in parkirišč. Občina ima 

neposreden javni interes lahko v javnih parkiriščih v sklopu objekta garažne hiše Čečovje. 

Investitor od občine pričakuje nakup parkirišč v znesku 200.000 evrov, kar bo glede na 

proračunske možnosti težko izvedljivo. V kolikor bi občani bili pripravljeni kupiti tudi 

parkirišča ali vsaj del parkirišč, bi bil projekt lažje uresničljiv. Na splošno gledano pa je po 

mojem prepričanju vsekakor v interesu občine, da se na Ravnah gradijo garaže v javni ali 

zasebni lasti. Za javna parkirišča so v osnutku proračuna 2018 namenjena določena 

sredstva.  

 

 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-206: 

Na Ravnah imamo kar nekaj tlakovanih površin z votlimi tlakovci, v katerih pa se zemlja 

poseda, kar je nevarno. Posebej ob cesti proti gimnaziji je treba še pred snegom te luknje 

sanirati z nasutjem peska. 

 

Odgovor: 

Opozorilo je na mestu in je bilo posredovano JKP Ravne. 

 

 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-207: 

Ob zadnjem sneženju na Čečovju ceste niso bile dobro splužene, bilo je tudi do deset 

centimetrov ledu. V izogib nesrečam naj se poskrbi, da bo zimska služba v prihodnje bolj 

učinkovita. 

 

Odgovor JKP Ravne na Koroškem: 

Najbrž drži, da so bile ceste po občine tisti dan slabše vzdrževane, kot smo običajno 

navajeni. Razlog tiči predvsem v razmerah, ki so bile tisti dan zares ekstremne. 12. 

decembra je namreč naše območje doletel vetrolom z ekstremnimi razmerami. Največja 

težava je bil močan veter in obilno deževje, ki je proti jutru 13. decembra prešlo v 

sneženje. Ob dežju je problem izvesti optimalen preventivni posip soli, saj dež sol sproti 

spira.  
 

Dejstvo je tudi, da smo imeli tisti dan zares ekstremne razmere, saj je padlo veliko dreves 

in smo imeli vso razpoložljivo opremo na terenu. Seveda smo se z vsemi sredstvi in 

kooperanti trudili, da smo vzpostavili prevoznost cest. Ledu s cestišč se žal nato ne da kar 

tako odstraniti, vse dokler se temperature ne približajo pozitivnim številkam. Upamo, da 

bo v prihodnje takšnih neljubih dogodkov čim manj.      

 

 

 

http://www.ravne.si/
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mag. Zlatko Halilovič 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-208: 

Stanovalci bloka na Javorniku št. 61 in 62 se pritožujejo zaradi neustrezne osvetlitve 

parkirnih prostorov in prehoda od parkiranih vozil do pločnika do vhoda v stanovanjske 

bloke. Zadeva se da rešiti z dvigom kandelabrov za dva metra. 

 

Odgovor: 

Na navedenem  območju je predvidena postavitev dodatnega kandelabra, ki pa bo 

namenjen osvetlitvi javnih površin. Osvetlitev dostopa do posameznih vhodov v blok na 

zemljišču v lasti etažnih lastnikov je v njihovi domeni.   

 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-209: 

Ustanovitelji Visoke šole Ravne na Koroškem so v pogodbi o pravicah, obveznostih in 

odgovornostih ustanoviteljev določili deleže pri ustanovitvi in začetku delovanja 

visokošolskega zavoda. Občina je bila udeležene s 30.000 evri, ostali ustanovitelji (razen 

Kovivis) pa s po 5.000 evri. Od leta 2009 do 2017 je po zbranih podatkih Občina Ravne na 

Koroškem namenila za ta študij 265.000 evrov, skupaj z deležem ostalih ustanoviteljev 

znese to 290.000 evrov. V tem času imamo enega diplomanta, enega absolventa in tri 

študente. Za vloženi denar bi lahko občina financirala podiplomski študij 58 doktorjem 

znanosti. Vprašujem, kdo je odgovoren za tako netransparentno trošenje 

davkoplačevalskega denarja in zakaj je bilo to sploh potrebno.  

 

Odgovor: 

Nikakor ne gre za netransparentno trošenje denarja. Vse odločitve o ustanovitvi in 

financiranju šole je sprejel občinski svet. Res je, da Visoka šola Ravne ni uspela v polni 

meri zaživeti, na kar pa je vplivalo več dejavnikov. Z ustanovitvijo te šole smo na Ravnah 

poskušali izobraževati z diplomirane inženirje strojništva. Pri šoli gre za lasten program, 

za angažma profesorskega zbora s praktičnim znanjem iz bogate industrije naše "matere 

fabrike". Gre za idejo, da se znanje, ki v Mežiški dolini nastaja že 400 let, preko javno 

veljavnega programa in javne šole prenese na bodoče študente, diplomirane inženirje.  

Zato se je šola akreditirala in pri NAKVIS-u pridobila javno veljaven program Inovativni 

razvoj izdelkov. 
 

Ob ustanovitvi je šola računala tudi na pridobitev koncesije za izvedbo rednega študija in 

bi s tem bil omogočen polni zagon šole z rednimi študenti. Na žalost pa država vse od 

ustanovitve šole ni podelila nobene koncesije za redne študije. (Ob koncu mandata vlade 

Janeza Janše je bil razpis za podelitev koncesije, vendar je bil kasneje razveljavljen). 

Zaradi navedenega je šola lahko izvajala samo izredni študij (šolnina za letnik znaša 2.500 

eur.). 
 

Poleg tega pa so se začele pojavljati spremembe tudi pri ostalih ustanoviteljih in 

podpornikih ustanovitve šole, ki so ob ustanovitvi načrtovali vpis svojih zaposlenih. Če 

omenim samo Litostroj Ravne, ki zaradi težav sploh ni vplačal ustanovitvenega zneska. 
 

V prvem letu študija 2013/2014 so ustanoviteljice v program vpisale štiri svoje zaposlene, 

v zadnjih dveh šolskih letih pa nobenega. Od ustanoviteljic smo pričakovali večji vpis 

njihovih zaposlenih. V treh šolskih letih, ko je bil izveden vpis na Visoko šolo Ravne, se je 

v prvi letnik skupaj vpisalo 16 izrednih študentov. Na žalost smo zasledili velik osip 

študentov, tako da je do sedaj diplomiral samo en študent, ki je bil vpisan v drugi generaciji 

študentov. Sama šola drugače kot s pomočjo pri študiju in prilagajanjem urnikom 

študentom ni mogla vplivati na agilnost študentov pri študiju in opravljanju njihovih 

obveznosti za dokončanje študija. 

http://www.ravne.si/
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Kljub temu, da je prihajalo do velikega osipa študentov, pa je morala šola zagotoviti 

normalen študij tistim, ki so napredovali v višje letnike. Šola je morala zagotoviti 

predavatelje in prostore tudi za samo tri študente v letniku (večji stroški zaradi malega 

števila študentov). 
 

Računamo pa, da bodo ti študenti, ki še vedno vztrajajo pri študiju, uspešno zaključili 

študij in bo iz dosedanjih generacij študentov diplomiralo vsaj šest študentov. Tem 

moramo omogočiti nemoten zaključek študija. 
 

Hkrati obstaja na Ravnah v okviru srednje-šolskega izobraževanja oz. Šolskega centra 

Ravne tudi Višja šola strojništva, po kateri dijaki pridobijo izobrazbo inženir strojništva. 

Ker ne gre za izredni študij, ki ga je treba plačevati, se kandidati niso toliko odločali za 

študij na Visoki šoli Ravne, ampak na višji šoli. 
 

Na Ravnah smo želeli (in pri tem kot kaže vsaj za sedaj ne bomo uspeli) imeti avtonomno 

visoko šolo, ki za začetek izvaja program na 1. bolonjski stopnji. Načrti so bili tudi, da se 

oblikuje razvojno-raziskovalni center v tesni navezi z gospodarstvom našega območja. 

Obenem bi lahko ta šola bila pomemben element razvoja bodočega razvoja s področja 

izobraževanja na Koroškem, ki gre v smer, znano iz sosednje občine Slovenj Gradec oz. 

FTPO (imajo koncesijo za redni študij). Očitna centralizacija tudi tega prostora v naši državi 

(tudi zato nismo dobili javnega programa za redni študij) ter šolstva, ki za zdaj ni 

usmerjeno v praktična in uporabna znanja, sta po moji oceni nadaljnja razloga za trenuten 

neuspeh Visoke šole na Ravnah.  
 

A šola obstaja, ima program, zaradi naštetih razlogov pa ni zaživela, kot je bilo načrtovano. 

Toda pripravljena je za prihodnost, ko bo morda Slovenja decentralizirana tudi v 

visokošolskem prostoru; ko bo šolstvo razumelo, da mora ponuditi tudi znanja iz prakse 

ter ko bo na Koroškem in Sloveniji cenjeno znanje, ki ga imamo na Ravnah s področja 

strojništva in metalurgije. 

 

 

 

Vera Krajnc 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-210: 

V prednovoletnem času se promet v našem mestnem jedru in tudi drugod po mestu zelo 

poveča. Večina želi parkirati čim bliže lokalom, trgovin in pošte. Naši občani, predvsem 

mamice z vozički in invalidi, imajo potem pri premikanju težave. Predlagam, da se poveča 

nadzor naših občinskih redarjev nad načinom parkiranja. 

 

Odgovor: 

Pobuda je bila  posredovana redarjema, ki sta jo v okviru svojih pooblastil tudi upoštevala. 

 

 

 

Barbara Gašper 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-211: 

Balon na letnem bazenu je dotrajan, zrak je škodljiv, saj je balon že porozen. Pojavile so 

tudi že razne bakterijske okužbe, zato vprašujem, ali se o rešitvi že kaj bolj resno razmišlja. 

V programu direktorja ZKŠTM je bilo marsikaj obljubljeno, tudi nadgradnja, javno zasebno 

partnerstvo, gradnja dvorane … Zanima me, ali so na mizi že kakšne rešitve, ali bomo šli 

v nabavo novega balona, saj  moramo za zdravje naših perspektivnih plavalcev. 

 

 

http://www.ravne.si/
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Odgovor direktorja ZKŠTM: 

Veseli me, da prihaja pobuda za sanacijo bazenskega platoja in presostatične ponjave tudi 

s strani svetnice občinskega sveta. Odgovorim lahko, da sem sam že začrtal plan sanacije 

platoja in ponjave; projekt je že bil vključen v plan investicijskih vlaganj v športno 

infrastrukturo, ki ste ga na občinskem svetu potrdili. Predlog sem tudi že podal na občino, 

pristojnim službam in županu, s ciljem, da se sredstva zagotovijo tudi v proračunu.  
 

Ob tej priložnosti vas bi lepo prosil, da tudi vi podprete predlagan proračun in se skupaj z 

mano trudite za zagotovitev sredstev. Sredstva za to aktivnost bodo pod postavko obnove 

zunanjih športnih objektov - inv. transfer. 
 

K odgovoru prilagam odločbo inšpekcijske službe, ki se je moramo držati in aktivnosti v 

skladu z načrtom tudi izvesti. 

 

 

 

 

Marjan Magdič 

 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-212: 

Predlagam, da občina naroči spremljanje objav prispevkov o naši občini v vseh medijih 

(kliping). Poleg tega predlagam občinskim službam, da svetnikom po elektronski pošti 

pošiljate obvestila o vseh informacijah, ki jih daste preko medijev v javnost, da ne bo še 

naprej prihajalo do nevšečnih situacij, ko svetniki občanom ne moremo dati informacij o 

dogodkih, objavljenih v sredstvih javnega obveščanja. 

 

Odgovor: 

Informiranje svetnikov temelji na sprotnem poročanju o aktivnostih med rednimi sejami 

občinskega sveta, obveščanju občanov preko medijev na osnovi izvedenih tiskovnih 

konferenc in objav na spletni strani www.ravne.si. Aktualne informacije o dogajanjih v 

občini so dostopne tudi preko naše facebook in twitter strani.  
 

Že po prvi pobudi za spremljanje objav o občini v sredstvih javnega obveščanja smo 

pridobili ponudbe agencij, ki izvajajo storitev klipinga, in ocenili, da objave informacij o 

naši občini v medijih niso tako pogoste, da bi upravičevale stroške storitev kliping agencij.  

 

 

 

 

                         Župan 

        Občine Ravne na Koroškem 

                  dr. Tomaž Rožen  
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DOPOLNITVE ODGOVOROV NA VPRAŠANJA IN POBUDE S 23. SEJE OBČINSKEGA SVETA 

 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-200 

Mag. Zlatko Halilovič je zahteval dopolnitev odgovora na vprašanje št. 14/18-200, in 

sicer s predstavitvijo računovodske bilance za pet oseb v obdobju bivanja v Mladinskem 

hotelu Punkl na osnovi oglasa na spletni strani kuponkol.si.  

 

Odgovor direktorja ZKŠTM: 

Za ponudbe prek spletne strani Kuponko.si se odločamo predvsem zato, ker so odličen 

kanal za pospeševanje prodaje, pripeljejo nove goste, ki se tudi kasneje vračajo k nam. 

Tako zapolnimo kapacitete v mesecih, ko nimamo najavljenih organiziranih skupin in 

predstavljajo brezplačno promocijo ter povečujejo prepoznavnost. Pri posameznih 

ponudbah se fokusiramo predvsem na družine. Prav tako pri teh akcijah izkoriščamo tako 

imenovano ekonomijo obsega, saj z eno akcijo zapolnimo skoraj celotne kapacitete in na 

ta način znižamo delež fiksnih stroškov v sami lastni ceni.  

 

Za akcijsko ponudbo prek Kuponka se dogovorimo skupaj z partnerji, da lahko ponudimo 

celoten paket (produkt) z nastanitvijo, hrano in aktivnostjo. Vsi vključeni partnerji seveda 

upoštevajo znižane cene za svoje storitve, ker samo tako lahko sploh skupaj nastopimo v 

promocijskih akcijah. 

 

Na konkretno vprašanje, odgovarjamo; ne, cena ne posega v javna sredstva ZKŠTM. 

Finančno obrazložitev vam podajamo v spodnji tabeli. 

 

Prodanih kuponov: 18       

Skupaj: 2.250,00 EUR bruto prihodek       

Provizija (Kuponko) z DDV: 549,00 EUR       

Nakazilo partnerju (ZKŠTM): 1.701,00; čisti prihodek     

 

Prodanih je bilo 18 kuponov, naj omenimo tudi, da kupone niso koristile samo petčlanske 

družine, ampak tudi tri in štiričlanske.  

 

           

Bivanje 

528,60 
- čiščenje 

- posteljnina 

- ostali fiksni stroški 

Zajtrk  

* gostili smo tudi otroke 

mlajše od treh let, ki 
zajtrkov niso koristili 

426,80 

*Večerja 386,56 

Skupaj 
1.341,96+ DDV = 1.637,19 

Začasni odbitni delež DDV = 59% 

  

  

Kot pa smo že omenili, se za akcije preko Kuponka odločamo tudi zaradi promocije in 

prepoznavnosti, ker želimo poudariti, da je hostel primeren za družine, ki želijo pri nas 

preživeti aktiven in obenem sproščujoč vikend.       
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Vprašanje-pobuda 14/18-201 

Svetnik Milan Škafar je zahteval dopolnitev odgovora na vprašanje št. 14/18-201, z 

navedbo osebe, ki je na osnovi odziva javnosti odločila o prestavitvi krožišča, in s 

podatkom o povečanju stroškov investicije zaradi te prestavitve. 

 

Odgovor: 

O prestavitvi krožišča je odločil župan. S prestavitvijo je nastalo (brez DDV) 2.874,57 

evrov dodatnih stroškov. O sami prestavitvi so obstajala različna strokovna in laična 

mnenja. Mnenja javnosti pa so bila predstavljena v medijih.  

 

 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-177 

Svetnik Marijan Magdič je ponovno zahteval mnenje strokovne službe občine glede 

zakonitosti pogodbe o nakupu kompleksa Ivarčko jezero s strani sedanjega lastnika.  

 

Odgovor: 

Neglede na različna mnenja o (raz)prodaji lastnine bivše Železarne Ravne in grenkega 

priokusa, ki ga je prodaja Ivarčkega jezera pustila pri ljudeh, predvsem pri delavcih 

železarne, ki so s svojim prostovoljnim delom prispevali k ureditvi jezera in okolice, ostaja 

dejstvo, da gre pri kompleksu Ivarčko jezero za zasebno lastnino, ki je bila pridobljena z 

nakupom v devetdesetih letih prejšnjega stoletja.  
 

Zakonitosti tega nakupa ne moremo preverjati, saj bi za to potrebovali vpogled v celotno 

dokumentacijo v zvezi z izvedeno prodajo, najmanj v kupoprodajno pogodbo, ki pa nam 

ni dosegljiva.  
 

 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-213 

Svetnik Enriko Plevnik je predlagal, da se pri vsakem odgovoru na vprašanja svetnikov 

navede, kdo je odgovor pripravil. 

 

Odgovor: 

V skladu z 18. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Ravne na Koroškem 

odgovarjata na vprašanja in pobude članov občinskega sveta župan in direktor občinske 

uprave. Na večino vprašanj pripravi pisne odgovore direktorica občinske uprave, nekatere 

odgovore pripravijo tudi drugi uslužbenci uprave, župan pa jih podpiše v funkciji 

predstojnika občinske uprave. 
 

Pri odgovorih, ki jih pripravijo v zavodih in institucijah izven občinske uprave, je to v 

gradivu pri posameznih odgovorih posebej naveden 
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ODGOVOR NA POBUDO, PODANO MED SEJO OBČINSKEGA SVETA 

 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-214 

Mag. Zlatko Halilovič je predstavil pobudo Komisije za statut in normativno pravne akte, 

ki predlaga strokovnim službam občine, da takoj pristopijo k pripravi sprememb družbene 

pogodbe glede odloka o ustanovitvi JKP Log d.o.o., zaradi uskladitve s sedanjim stanjem, 

vključno z zagotovijo zakonskih podlag za opravljanje javne gospodarsko službe zbiranja 

in odvoza odpadkov v JKP Ravne na Koroškem, d.o.o. 

 

Odgovor: 

Pobuda Komisije za statut in normativno pravne akte zadeva dva sklopa vprašanj, ki glede 

na izstop Občine Mežica iz JKP Log in ustanovitve JKP Ravne na Koroškem nista ustrezno 

rešena: 
 

1. Zaradi izstopa Občine Mežica je potrebno spremeniti akte JKP Log. Strokovne službe 

občine Ravne pripravljajo predlog sprememb ustanovnega akta (odloka o ustanovitvi) 

JKP Log, d.o.o., kot temeljnega dokumenta za spremembe drugih aktov, vključno z 

družbeno pogodbo. Pri tem so odprte še nekatere dileme v zvezi z deležem, ki ga želi 

naša občina obdržati v javnem podjetju, zato predlog še ni dokončno oblikovan. 
 

2. Možnost opravljanja javne gospodarsko službe zbiranja in odvoza odpadkov v JKP Ravne 

na Koroškem, d.o.o. je vezana na spremembo Odloka o načinu opravljanja gospodarske 

javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki v Koroški regiji oz. dopolnitvijo 5. in 7. 

člena odloka, ki določata izvajalce javne službe na območju Koroške regije. Predlog za 

dopolnitev akta bomo posredovali Kocerodu oz. občinam ustanoviteljicam po rešitvi 

vprašanj iz prve točke tega odgovora. 

 

 

 

 

                        Župan 

        Občine Ravne na Koroškem 

                  dr. Tomaž Rožen  
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